
REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD DELNICE 
GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 
KLASA: 023-06/14-01/01 
URBROJ: 2112-01-30-40-4-14-37 
Delnice, 26. svibnja 2014. 
 
 

Z A P I S N I K 
s 37. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 26. svibnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka 
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Irena 
Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 
knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Nikola Muvrin, 
direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova 
tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.  

Izostanak  je ispričala zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić i ravnateljica Vrtića 
Zvezdana Jerković. 

Sjednici nije prisutan Dario Medvedec, direktor GSC Delnice. 
 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Glavne aktivnosti vezane su za Gradsko vijeće, danas je sjednica Odbora za financije. 
- Popunjen je upitnik o fiskalnoj odgovornosti Ministarstva financija. Na pitanja smo pozitivno 

odgovorili i moramo dostaviti potrebnu dokumentaciju koja se odnosi na plan razvojnih 
programa odnosno izjavu korisnika o utrošku iznad 10.000 kuna.  

- Podmiren je PDV za travanj, radi se na osiguranju imovine odnosno bagatelnoj nabavi za 
imovinu te plaćanju odbora. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Nastavlja se s pripremom građe za otpis nakon čega se liste šalju u NSK i Matičnu službu u 

Rijeci. 
- Osim tri radionice i pričaonice napravit ćemo radijsku emisiju sa profesorom koji dolazi u 

četvrtak na tribinu koju organizira Grad. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Izrada rješenja za određivanje naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada. 
- ažuriranje podataka odnosno rješenja koja je izdala Služba za prostorno uređenje vezano uz 

obračun komunalne naknade. 
- Izrada rješenja za komunalni doprinos po prispijeću zahtjeva. 
- Očitovanje na žalbe o ovrsi za komunalnu naknadu za vojne građevine i prosljeđivanje žalbi 

na drugostepeno rješavanje. 
- Otvaranje ponuda za izvođenje radova na rekonstrukciji radova A.G.Mateša. 
- Posebni uvjeti gradnje iz nadležnosti Grada. 



- Pregled i popis, te izrada zapisnika o primopredaji radova na izmjeni javne rasvjete. 
- Slanje materijala za potpisivanje ugovora u Fondu za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost. 
- Kamenita ulica obiđena je u subotu. Priprema za asfaltiranje nogostupa i asfaltiranje 

nogostupa ide ovaj tjedan. 
- Supilova ulica – dnevni dogovori vezano za provođenje ugovora za javnu rasvjetu jer se sele 

sa radovima na stranu gdje je javna rasvjeta te dogovor oko postavljanja privremene rasvjete. 
- Čišćenje prostora na barutani, nadzor i praćenje količina. 
- Odbor za komunalne poslove je u srijedu. 
- Prometno redarstvo – redovne kontrole, obavijesti o počinjenim prekršajima, reguliranje i 

usmjeravanje prometa po novom režimu, kontrola drva na javnim površinama, svakodnevna 
izrada ugovora. 

- Knjiženje komunalne naknade i izrada novih rješenja. 
- Praćenje rada Risnjaka i kontrola računa. 
- Što se tiče zemljište nasuprot „Čačičevih“ zgrada, radi se o raspolaganju nekretninama, za što 

polažemo račun Gradskom vijeću i vlasnik Hotela Kraljević svakako treba poštivati svoju 
ugovornu obvezu, a rok je istekao.  

 
NIKOLA MUVRIN 
- Vrijeme je intenzivnih radova, ovisimo o vremenu. 
- MO Brod na Kupi ima manifestaciju Kros Novog lista te im pomažemo jer ima dosta 

površina koje treba urediti. 
- Sadnja cvijeća ide prema prioritetu. 
- Iz socijalnog programa nastojat će se dobiti osoba koja će pomoći u sadnji. 
- Obavljaju se priprema za postavu skulpture kraj benzinske pumpe. 
- Vrši se priprema za radove na Radničkom domu. 
- Danas će se sanirati sanitarni čvor u Knjižnici. 
- Ostali tekući poslovi po potrebi. 
- Gradonačelnik upućuje direktora da izda nalog za čišćenje nogostupa od šodera na dijelu od 

Mikrogorana prema Staračkom domu. 
- Angažirati će se stroj da očisti kanal nasuprot benzinske postaje INE. Što se tiče skretanja s 

Lujzinske ceste prema objektu Konzuma, Gordana Piskač objasnila je da su Hrvatske ceste 
tražile da izradimo kompletnu rekonstrukciju raskršća što bi bilo oko milijun kuna. U 
nastavku, kada se bude radilo odspajanje oborinske odvodnje, izradit će se prespoj prema 
Grabnju, i u tom sklopu će se uredili barem priključak trotoara. 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Priprema materijala za saziv sastanaka tijela Turističke zajednice – Nadzornog odbora i 

Turističkog vijeća u novom mandatu. 
- Edukacija Hrvatske turističke zajednice vezano za digitalne medije. 
- Dogovaranje za Ginisov katalog “Neodoljiva Hrvatska” 
- Suradnja s dionicima što se tiče Dana Grada i Župe. 
- Ovoga vikenda održava se kros Novog litsa dolinom Kupe, uključio se Goranski sportski 

centar koji uz Udrugu Kupa želi manifestaciju podići na viši nivo. 
- U subotu se održava smotra folklora. 
- Dežurstvo na štandu Gorskog kotara na Festivalu mora „Fiumare“.  
- U nastavku sjednice upoznala je članove Kolegija i gradonačelnika, kao predsjednika 

Turističke zajednice, s problemom s kojom se susreće, a vezano uz vlasnika Hotela Mance 
koji je vrlo oštro i uz ružan vokabular i prijetnje istupio uslijed čega je pozvana i Policija jer 
se, nakon takvog istupa, djelatnice Turističkog ureda boje za sebe i svoje obitelji. Radi se o 



tome da Hotel „Mance“, sukladno propisima o ulasku u Skupštinu, nije ispunio kriterije za 
što optužuje djelatnice Turističkog ureda. Naime, gospodin Mance smatra da su mu time 
ugrožena njihova prava, da su nepravedno isključeni te da će se obratiti Ministarstvu turizma, 
Hrvatskoj turističkoj zajednici a najavio je i press konferenciju.  Nadalje navodi da Hotel 
„Mance“ nije ušao u tijela Turističke zajednice iz razloga neuplate niti jedne kune na račun 
turističke članarine što je vidljivo iz izvoda Porezne uprave.  
Gradonačelnik navodi da je podloga za njihovo sudjelovanje u tijelima Turističke zajednice 
uvjetovano evidentiranom uplatom turističke članarine u 2013. godini, a nje nije bilo te je 
propust isključivo na njihovoj strani. Nadalje, prijetnje i uvrede su kazneno djelo i rješavaju 
se privatnom tužbom odnosno po službenoj dužnosti ali za to treba prijava. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Ponavljaju se praktične vježbe i teorijska nastava. 
- Uz redovite aktivnosti posjetit će nas učenici osnovne škole 27. i 28. svibnja, informirat ćemo 

ih o vatrogascima te o vatrogasnom poslu jer je važno da ih se što više uključi u mlade 
vatrogasce. 

- Priprema za Gradsko vijeće vezano uz izmjene Statuta JVP. 
- U subotu će ronioci postrojbe sudjelovati u Eko-akciji Kostrena. 
- Upitao je, postoji li mogućnost postave hidranta kod vatrogasnog doma što bi smanjilo trošak 

i ubrzalo punjenje cisterni, te postoji li mogućnost montiranja ograde koja bi štitila pješake 
prilikom izlaska vatrogasnih vozila iz dvorišta. Obzirom da se radi o generalnom problemu 
sigurnosti pješaka i vozila dozvoljava se postavljanje ograde koja na sebi mora imati oznaku 
vatrogasaca. Što se tiče hidrantskog voda, isto treba dogovoriti s Komunalcem. 

 
GORDANA PISKAČ 
- Uređenje trga na dijelu kod zelenog trokuta – potrebno je definirati obim radova na trgu koji 

nije obuhvaćen u troškovniku kojeg sufinancira Europa. Radi se o fontani i konačnom 
uređenju. 

- Sutra je sastanak na temu  Supilova-Komunalac o tijeku radova.  
- Radit će se na prijenosu imovine vodnih građevina, očitovanje Komunalca još nije 

dostavljeno u pisanom obliku. 
- Očekujemo odgovor Fonda vezano uz našu prijavu na natječaj za obnovljive izvore energije i 

energetsku učinkovitost u kućanstvima za što je potrebno pripremiti tekst natječaja. 
- Sređivanje baze podataka za sklapanje ugovora o pravu služnosti s HT. 
- Palfinger – za zemljište na koje bi se proširili prikupljaju se podaci potrebni Ministarstvu 

poljoprivrede. Trenutno požurujemo geometra da završi parcelacioni elaborat jer Ministarstvo 
poljoprivrede traži da elaborat bude potpisan od strane DUUDI. 

- Aktivnosti vezane za Gradsko vijeće i odbor. 
- Očekuje se sastanak vezan uz početak radova na Radničkom domu. 
- Uređenje i sređivanje terena na barutani kao i priprema za posljednje preseljenje g. Zafirova – 

završeni su radovi na priključenju struje, postavljena je šahta no još nemaju tekuću vodu. Na 
prostoru barutane u više je navrata bila puštena voda iz hidrantskog voda te je izdala nalog da 
se vod blokira. 

- Podnesen je zahtjev od izvođača radova Lidla za zakup površine za postavu njihovih 
kontejnera. Smjestili bi ih na našem neuređenom parkiralištu prema Školi. Prijedlog 
suglasnosti je napravljen. Gradonačelnik je mišljenja da im se naplati najpovoljnija varijanta 
naknade. 

 
 
 
 



TOMISLAV MRLE 
- Gradsko vijeće je ovaj tjedan, nakon sjednice izradit će se zapisnik te svi potrebni akti za 

nadzor. 
- Danas je sjednica Socijalnog vijeća te će biti potrebno izraditi akte uz tu problematiku. 
- Sjednica Odbora za turizam i poljoprivredu će se sazvati. 
- Za stručno osposobljavanje čekamo odobrenje HZZZ. 
- Dom HV – kontinuirano se radi, treba napraviti parcelacijski elaborat. 
 
 
 
 

Dovršeno u 9,05 
 
  
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar     Ivica Knežević, dipl.iur. 

 
 
 
 


